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Челници Борац Нектара Бањалука не сједе скрштених руку, напротив, пуном паром раде
на стварању екипе која ће их представљати у новој сезони. Након што се на мјесто шефа
струке вратио Драго Каралић, ангажовани су Срђан Блануша, Немања Врањеш и Марко
Јагодић-Куриџа, а за очекивати је да се у редове "пивара" врати и искусни плејмејкер
Златко Јовановић.

  

      

- Јовановић је за нас приоритет, како због играчких квалитета, тако и због
атмосфере у тиму. Данас или сутра би требало да раскине уговор са сарајевском
Босном и тада ћемо знати на чему смо. О његовим квалитетима сувишно је трошити
ријечи и сигурно је да би нам много значио. Шансе да се врати у Борац Нектар
Бањалука су 90 одсто, па се надам да ћемо у сезону ући са њим у екипи  – истакао је
директор Бањалучана Мирослав Дојчиновић.

  

У Борац Нектару Бањалука не желе да се боре за опстанак. Циљ је горњи дио табеле, а
да би се то постигло, биће потребно довести још нека појачања.

  

- У току ове седмице и о томе би требало да имамо више информација. У
преговорима смо са искусним шутером Слободаном Тошићем и није искључено да и
он обуче дрес "пивара". Уколико бисмо успјели да ангажујемо њега и Јовановића,
преостало би нам да доведемо још једног центра који би затворио простор у рекету.
Са тим појачањима и нашим играчким кадром, мислим да бисмо имали пристојну
екипу за први дио првенства, па бисмо ушли у озбиљну причу за горњи дио табеле
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– закључио је Дојчиновић.

  

Кошаркаши Борац Нектара Бањалука са припремама би требало да почну средином
августа.

  

(Глас Српске)
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